



Sonia Gangopadhyay is the Director of the Centre of Expertise for Accessible Transportation at the Canadian Transportation Agency (CTA). She has been working in this capacity for the last three years. She has more the 20 years of experience working in various positions and departments within the Federal Government. Before joining the CTA, she worked for the Labour Program and also at Transport Canada, where she occupied the position of Manager and Senior Policy Advisor for more than ten years. In her career, prior to joining the government, she worked for several years in the Social-Economy industry. Ms. Gangopadhyay has a Master's degree in Business Administration from the University of Ottawa and a Bachelor of Arts in Psychoeducation.

Sonia Gangopadhyay est la directrice du Centre d'expertise sur les transports accessibles de l'Office des transports du Canada (OTC). Elle occupe ce poste depuis trois ans. Elle compte plus de 20 ans d'expérience dans divers postes et ministères au sein du gouvernement fédéral. Avant de rejoindre l'OTC, elle a travaillé pour le Programme du travail et également pour Transports Canada, où elle a occupé le poste de gestionnaire et de conseillère principale en politiques pendant plus de dix ans. Avant de rejoindre le gouvernement, elle a travaillé pendant plusieurs années dans le secteur de l'économie sociale. Mme Gangopadhyay est titulaire d'une maîtrise en administration des affaires de l'Université d'Ottawa et d'un baccalauréat ès arts en psychoéducation.